
 

Referat af Søborgmagle Grundejerforenings ordinære 
generalforsamling i Søborgmagle kirke  

onsdag den 13. marts 2024 
 
Oplæg inden generalforsamlingen 
48 personer deltog i mødet.  
Først fortalte formand Anders Ljørring om Nordeas delepulje. Der blev søgt og bevilget 15.000 
kr., som er brugt til at indkøbe fire slags værktøj, som kan anvendes af Grundforeningens 
medlemmer. Det drejer sig om en stor græstrimmer, en stor kædesav, hækkeklipper, og en lille 
1-håndssav. Alle er batteridrevne. Udstyret kan bestilles via Grundejerforeningens 
hjemmeside (under deleudstyr). Det koster 25 kr. at låne de små værktøjer og 100 kr. for den 
store kædesav (200 kr. hvis man ikke har taget savekursus). Forslag om at lave en kalender 
med oversigt over, hvornår de forskellige værktøjer er planlagt udlånt. 
Derpå et fint foredrag v. Bendix Andersen Steckmetz om Søborgs historie bl.a. med sjove 
anekdoter om Søborghus Kro. 
Endelig blev der uddelt et spørgeskema til alle deltagere om, hvilke aktiviteter medlemmerne 
synes kunne være interessante for Grundejerforeningen i løbet af 2025. 
 
Generalforsamling 
 
Valg af referent: Peter Triantafillou. 
 
Valg af dirigent: Mads Libergren blev valgt til dirigent. Han konstaterede, at indkaldelse til GF 
var sket rettidigt. 
 
Foreningens aktiviteter i 2023 
Anders berettede om det forløbne års aktiviteter: Fugletur i mosen. Sankedag i mosen. Store 
havedag i private haver. Loppemarked på Søborgmagle Torv. Oprettelse af delepulje 
finansieret af Nordea. 
Deltagelse i møde med sammenslutningen af grundejerforeninger i Gladsaxe. Handlede bl.a. 
om fjernvarme, men intet substantielt nyt. Deltagelse i Gladsaxe Kommunes årlige møde med 
grundejerforeningerne i Gladsaxe, som handlede om private fællesveje og om det gode 
naboskab. 
Gentofte-Gladsaxe fjernvarmeselskab kan/vil ikke meddele om der er noget nyt om udrulning 
af fjernvarme i Søborg. De vil først oplyse borgerne om nyt 3 måneder før evt. udrulning 
begynder. Arbejdet forventes ikke påbegyndt i 2024. 
Gladsaxe kommune tilbyder besøg af en konsulent, der laver energicheck af ens bolig. 
Henvendelser til Bestyrelsen om fartkontrol på Maglegårds Alle, som har henvendt sig til 
Politiet. Men der er intet konkret nyt fra Politiet. Flere af Grundejerforeningens medlemmer 
påpegede, at der med jævne mellemrum faktisk er kontrol forskellige steder i 
grundejerforeningen.  
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En anden henvendelse om den nederste del af stien ved Kælkebakken på den nordlige side af 
Midtmosen, som er meget ujævn og ofte mudret. Hverken Københavns eller Gladsaxe 
kommuner agter at gøre noget ved stien.  
 
 
Fremlæggelse og godkendelse af regnskab for 2023 
Anne-Mette Pedersen fremlagde regnskabet.  Regnskabet blev godkendt. 
 
Indkomne forslag til bestyrelsen og medlemmerne 
Ingen forslag er indkommet. 
 
Valg 

a. Bestyrelsen: Anne-Mette Pedersen genvalgt som kasserer, Peter Triantafillou genvalgt 
som medlem. 

b. Suppleant: Julie Kaae valgt som suppleant. 
c. Revisor: Kate Andersen, tidligere suppleant, blev valgt. 
d. Revisorsuppleant: Niels Henrik Olsen blev valgt. 

 
Budget og medlemskontingent for 2024 
Anne-Mette Pedersen fremlagde budget for 2024. Budgettet blev godkendt. Kontingent på 75 
kr. godkendt. 
 
Eventuelt: Intet. 
 
Mødet blev afsluttet i god ro og orden. 


